

Title (en)
SHIRT.

Title (de)
HEMD.

Title (fr)
CHEMISE.

Publication
EP 0478776 A1 19920408 (EN)

Application
EP 90908635 A 19900606

Priority
JP 15797089 A 19890620

Abstract (en)

A shirt provided with a means for preventing the deformation of collar edges, having such a constitution that, on each of the reverse sides of collar edges, a means (6) for inserting a deformation preventive member (2) is provided with an opening (6') which holds the member (2) inside the collar edge and exposes the tip of the member (2) to the outside; and a means (4) for retaining the exposed tip (2-2) of the member (2) is provided on the front body in a position corresponding to the opening (6'), wherein said member (2) is inserted into said means (6) with a part of the tip (2-2) being exposed to the outside from said opening (6') and said tip part (2-2) exposed from said opening (6') is retained by said means (4) when the shirt is put on the human body.

Abstract (fr)

La chemise décrite, qui est pourvue d'un organe destiné à empêcher la déformation des bords du col, est conçue de sorte que, au dos de chacun des bords du col, est prévu un organe (6) servant à introduire un élément (2) empêchant la déformation, l'organe (6) étant pourvu d'une ouverture (6') qui maintient l'élément (2) à l'intérieur du bord du col et qui maintient la pointe de l'élément (2) à l'extérieur. Un organe (4) de retenue de la pointe exposée (2-2) de l'élément (2) est en outre placé sur l'avant en un emplacement coïncidant avec l'ouverture (6'). Ainsi, l'élément (2) est introduit dans l'organe (6) avec une partie de sa pointe (2-2) maintenue à l'extérieur de l'ouverture (6') et cette partie de pointe (2-2) maintenue à l'extérieur de l'ouverture (6') est retenue par l'organe (4), lorsque la chemise est revêtue par une personne.

IPC 1-7
A41B 3/02; A41B 3/08

IPC 8 full level
A41B 3/00 (2006.01); **A41B 3/08** (2006.01)

CPC (source: EP)
A41B 3/08 (2013.01)

Cited by
EP1138217A1; US2014041093A1; DE202011002419U1

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9015548 A1 19901227; AU 5742490 A 19910108; CA 2031211 A1 19901221; CN 1048150 A 19910102; EP 0478776 A1 19920408;
EP 0478776 A4 19920603; JP H0327101 A 19910205

DOCDB simple family (application)

JP 9000738 W 19900606; AU 5742490 A 19900606; CA 2031211 A 19900606; CN 90103100 A 19900620; EP 90908635 A 19900606;
JP 15797089 A 19890620